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安装步骤： 

Assemble Steps: 

1. 准备安装：安装设备前，请完成以下步骤： 

Prepare for assembling: Please follow the procedures below before assembling the device: 

 请检查设备及其附件，确认收到了在附件单上列出的所有项目。 

 Confirm all the items listed on the packing list have been received. 

表 1  配件数量清单(Table1 Packing List) 

项目名称(Items) 数量(Quantity) 说明(Description) 

监视器转接头固定板挂臂 

OSEE C-stand Monitor Adapter  
1 LCM-E-C-stand 

盘头螺钉 M4*10 Pan Head Screw 4 
用于连接监视器转接头固定板挂臂 

Used for connecting LCM-E-C-stand 

金属转换柱 LCM-E 

Light Connector 
1 

用于连接监视器转接头固定板挂臂与闪光灯座 

Light Connector for joining LCM-E-C-stand and light 
stand 

闪光灯座 Light Stand 1  

把手手拧螺钉 M6*14 

Hand Tighten Screw 
1 

用于紧固灯座柱 

Used for tightening the light connector 

 

2. 首先，将转接头固定板挂臂安装到监视器后壳上，使用 4 颗 M4*10 螺钉。 

First, mount the C-stand monitor adapter to the rear panel of the monitor with two M4*10 pan head screws. 

3. 拧紧螺钉，转接头固定板挂臂安装完成。 

Fasten all these screws, and finish assembling the C-stand monitor adapter. 

4. 该转接头固定板挂臂提供两种使用方式。 

The OSEE C-stand Monitor Adapter could be used as the following two methods. 

5. 然后，安装闪光灯座。 

先将手拧螺钉拧开，再将金属转换柱插入闪光灯座孔内，最后拧紧手拧螺钉，使监视器转接头固定板挂臂与闪

光灯座紧密连接。 

Second, mount the light stand to the C-stand monitor adapter.  

Twist off the hand tighten screw on the light stand, then insert the metal light connector into the hole of the 

light stand, and fasten the hand tighten screw to joining the LCM-E-C-stand and the light stand closely. 

 

 

 在用螺丝固定选配板卡时，注意螺钉要垂直对准螺孔中，且请勿过度用力进行操作，拧紧即可。 

Put the screw right up into the screw hole vertically, and tighten it using a proper strength without too much 

forciblity. 

 螺钉规格 M4*10 表示螺钉型号为 M4，镙杆长度为 10mm，其他规格以此类推。 

The sepecification of the screw express the length and the type of the screw, for example: M4*10 means the 

screw type is M4, and the length is 10 mm. 

 安装挂臂零件时，注意不要使显示器倾翻。可以将显示器正面朝下的情况下安装挂臂零件，为避免损坏屏幕表面，

请在桌子和显示器之间放置一块保护膜。 

Place monitor face down on a non-abrasive surface without tilt, then assemble the C-stand adapter with the 

provided screws.  

 

  

 使用方式 Usage 

 


